
На черговій загальностанційній соціально-виробничій 
оперативній нараді ЧАЕС обговорювались питання со
ціального розвитку ДСП "Чорнобильська АЕС", хід вико
нання виробничих програм, проектів, здійснювальних на 
проммайданчику з міжнародною технічною допомогою.

З повідомленнями ви
ступили генеральний ди
ректор станції Ігор Гра- 
моткін, технічний голов
ний інженер Андрій Бі- 
лик, заступник генераль
ного директора — дирек
тор служби людського 
ресурсу Андрій Шацман, 
заступник генерального 
директора з економіки та 
фінансів Ігор Іванченко, 
голова комітету підпри
ємства Євген Козлов.

Основа діяльності
— На блоках продов

жується звільнення від 
відпрацьованого ядерно
го палива, — сказав Ан
дрій Білик.

3 першого блоку 187 
паливовидільних збірок 
вивантажено і 196 ПВЗ 
відправлено в сховище 
відпрацьованого ядерно
го палива. На третьому 
блоці ці цифри стано
влять відповідно 197 і 
201. Деякі проблеми ста
новить забезпечення пі- 
налами. Оголошені торги 
на виготовлення їх нової 
партії, результати яких 
будуть відомі в середині 
квітня.

Немає зауважень щодо 
роботи промислово-опа- 
лювальній котельні. Є 
окремі проблеми щодо 
постачань газу, але вони 
будуть вирішені. В нор
мальному режимі працює 
відкритий розподільчий 
пристрій, зауважень що
до експлуатації немає.

Сформовано план за
купівель на 2006-й рік. У 
зв'язку з тим, що нова 
редакція закону про за
купівлі внесла ряд змін у 
діюче положення, закупі
вельні процедури поміт
но ускладнюються. Най

ближчим часом буде 
одержано пояснення в 
Торговій палаті.

Відбулася квартальна 
нарада оперативного пер
соналу, на якій спеціалі
сти обмінялися думками, 
обговорили плани на 
майбутнє.

Розраховувати на 
власні сили 

У цьому році ми зміни
ли підходи до здійснення 
закупівель на Чорно
бильській АЕС, — сказав 
Ігор Грамоткін. — У пер
шу чергу купуємо товари 
та послуги, які дійсно 
необхідні. Послуги заку
повуємо тільки ті, які не 
можемо зробити самі.

Директор назвав такий 
характерний приклад. 
Транспортний цех свої
ми силами відремонту
вав залізничні під'їзні 
колії до 1 і 3 енергобло

ків. Ціна робіт за елек
тронними оцінками ко
ливалася від 28 тисяч 
гривень до 73 тисяч гри
вень. Подібні факти ма
ють стимулювати праців
ників підприємства до 
самостійного виконання 
(без послуг підрядників) 
і багатьох інших робіт.

— Сподіваюся, що іні
ціатива буде підтримана
— підкреслив генераль
ний директор. — У нас 
для цього є і людські і 
матеріальні ресурси.

Відбулася нарада з пи
тань будівництва заводу 
з переробки рідких ра
діоактивних відходів. Ке
рівництво Чорнобильсь

кої АЕС виступило з іні
ціативою завершити ро
боти — фазу 1Б і фазу 2
— самостійно, без допо
моги західного підрядни
ка.

НЕ ЗМІНЮЮЧИ 
ПРІОРИТЕТІВ

— Я дав відповідне до
ручення, щоб протягом 
кількох днів визначити 
обсяг робіт, славутицькі 
організації, і ці роботи 
ми виконаємо самі, — 
сказав Ігор Грамоткін.

— Такі ініціативи на
шого колективу охоче 
підтримуються органами 
державного управління, 
Міністерством з питань 
надзвичайних ситуацій. 
Звичайно ж, ця ініціати
ва позитивно сприйма
ється і країнами-донора- 
ми.

До речі, консорціум, з 
яким українська сторона 
вела переговори про ви
конання названих фаз,

Лікувальний заплив

виставили фінансові ви
моги, порівняльні з 25 % 
вартості робіт. Хоча, на 
думку спеціалістів стан
ції, ці роботи можна ви
конати набагато дешевше.

— Сподіваюся, що ми і 
далі зможемо приймати 
подібні рішення та самі 
ж їх виконувати, відзна
чив гендиректор. 
Страхування здоров'я 

На оперативній нараді, 
вважай, насамперед, най
більше уваги було надано 
питанням медичного 
страхування, персоналу. 
Справа в тому, що з 1 
квітня закінчується дія 
договору про страхуван
ня, здійснюване компані
єю "Кредо-Класик". В ін
ші роки пролонгація дого
вору відбувалася більш- 
менш гладенько. Але цьо
го разу з'ясувалося, що 
госпзасоби на страхуван
ня персоналу в повному 
обсязі не вистачає. Однак, 
безплатне страхування 
передбачено недавно ві
дредагованим і схваленим 
конференцією трудового 
колективу Колективною 
угодою. Як бути? Потріб
на допомога самих пра
цівників. А в тім, слово 
заступника гендиректора
— директорові служби 
людського ресурсу Андрі
єві Шацману:

Хочу зупинитися на 
питанні добровільного 
медичного страхування, 
про що вже говорили. 
Відділ соцрозвитку розі
слав у всі підрозділи до
повнення до тієї інфор
мації, яка була підгото
влена раніше. І на сьо
годні отримали відповід
ні від сорока підрозділів. 
Судячи по них, із числа 
опитаних тільки 546 чо
ловік, згідні на запропо
нованих умовах добро
вільного медичного 
страхування 50 % (230 
гри.) оплачує сам праців

ник і 50 % — станція. Від 
інших підрозділів пропо
зиції поки що не надхо
дили. Працівники тих пі
дрозділів у повному 
складі відмовилися від 
запропонованих умов 
страхування.

Андрій Шацман по
яснив, що адміністрація 
підприємства зробила за
пит у страхові компанії 
про те, скільки буде кош
тувати страховка, якщо 
зменшити страхову суму. 
Відповідь така: при змен
шенні страхової суми з 
6000 грн. на особу до, 
скажімо 4200 грн. стра
ховий платіж у процент
ному виразі збільшиться 
з 7,6 до 11. У зв'язку з 
цим у грошовому виразі 
платіж практично не змі
ниться.

Тому адміністрація 
станції вирішила не змі- 
нювати страхову суму: на 
3000 грн. особа страхує 
себе сама, а ще на 3000 
грн. її страхує підприєм
ство. А. Шацман висло
вив прохання до керівни
ків підрозділів подати 
конкретні списки співро
бітників, згідних на за
пропоновані умови
страхування. Інші за
страховані не будуть.

— З цією пропозицією 
ми офіційно звертаємося 
в профспілкову організа
цію станції, — сказав він.
— Сподіваюся, що проф
спілка розгляне нашу 
пропозицію і не буде за
перечувати.

За відомостями редак-  
ції, дане питання проф- 
спілка розгляне в най
ближчі дні.

Віктор КАПУСТА


